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W IX Sesji Rady Gminy Sicienko w dniu 30.12.2024 r. na 15 radnych udział wzięło 15 

radnych i zgodnie z art. 14 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2024 r. poz. 1465 ze zm.) podejmowane uchwały będą prawomocne. 

 

 

Przewodniczący obrad Mariusz Stężewski – Przewodniczący Rady Gminy 

 

 

Miejsce odbywania Sesji Sala posiedzeń 

Urzędu Gminy w Sicienku 

 

 

Czas trwania Sesji godz. 1415 – 1653 

 

 

Protokolant Sesji Katarzyna Batka 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli radni wg załączonej listy obecności. 

 

Zaproszeni goście: Małgorzata Wojnowska – Radna Powiatu Bydgoskiego 

  

 

Pracownicy Urzędu Gminy  

i jednostek organizacyjnych: 

 

 

 

 

 

 

Piotr Chudzyński – Wójt Gminy 

Anna Rudniak – Zastępca Wójta 

Anna Rakoczy – Sekretarz Gminy 

Anna Lewandowska - Skarbnik Gminy 

Barbara Pankowska – radca prawny 
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Ad.1. 

Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy – Mariusz Stężewski, który powitał 

radnych i wszystkie osoby obecne na Sesji. Odczytał także życzenia świąteczne przesłane do 

Rady Gminy. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, iż w IX Sesji Rady Gminy Sicienko 

na ustawową liczbę 15 radnych uczestniczy 15 radnych, czyli wymagane quorum 

do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

LISTA OBECNOŚCI RADNYCH STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 1 DO NINIEJSZEGO 

PROTOKOŁU. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się z pytaniem, czy są wnioski o  zmianę porządku obrad. 

Wniosków nie przedstawiono, w związku z tym porządek obrad IX Sesji Rady Gminy Sicienko 

ma następujące brzmienie: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i ewentualne wnioski o zmianę porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu VIII Sesji Rady Gminy Sicienko. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał i wniosków. 

5. Przedstawienie informacji o pracy Wójta Gminy między Sesjami oraz przedstawienie 

informacji o stanie finansów gminy. 

 

6. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Sicienko do realizacji projektu „Wspieramy, 

aktywizujemy i opiekujemy”, realizowanego w partnerstwie z Wyższą Szkołą 

Gospodarki w Bydgoszczy oraz Miastem Bydgoszcz w ramach programu Fundusze 

Europejskie dla Kujaw i Pomorza 2021-2027. 

7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2024 rok. 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sicienko na lata 2024 – 2033. 

9. Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sicienko 

na lata 2025 – 2033. 

10. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sicienko na 2025 rok: 

a) przedstawienie ostatecznej wersji budżetu wraz z ewentualnymi autopoprawkami 

Wójta, 

b) przedstawienie opinii i wniosków Komisji Rady Gminy w sprawie zmian 

w projekcie uchwały budżetowej, które nie zostały uwzględnione 

w autopoprawkach, 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej, 

d) stanowisko Wójta Gminy Sicienko w sprawie opinii i wniosków komisji oraz 

dyskusja i głosowanie nad poprawkami do projektu uchwały budżetowej, 

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

11. Uchwała w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu pomocy finansowej 

na prowadzenie ośrodka zamiejscowego rejestracji pojazdów. 

12. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na rzecz 

Miasta Bydgoszczy. 

13. Uchwała w sprawie ustalenia dopłat do taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

14. Uchwała w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Komunalnego 

w Sicienku na 2025 rok. 
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15. Uchwała w sprawie przyjęcia harmonogramu pracy Rady Gminy Sicienko na 2025 rok. 

16. Przedstawienie planów pracy komisji stałych Rady Gminy Sicienko na 2025 rok: 

a) Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich, 

b) Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

c) Komisji Rewizyjnej. 

 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie Sesji. 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół VIII Sesji Rady Gminy Sicienko 

został udostępniony radnym. Radni nie zgłosili uwag do treści protokołu. Przewodniczący 

zwrócił się z wnioskiem o przyjęcie protokołu bez odczytywania i poddał go pod głosowanie. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

IMIENNY WYKAZ GŁOSOWAŃ RADNYCH GMINY SICIENKO PODCZAS IX SESJI 

RADY GMINY SICIENKO STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 2 DO NINIEJSZEGO 

PROTOKOŁU. 

 

Ad.4. 

Sprawozdanie z wykonania uchwał i wniosków przedstawiła Zastępca Wójta. Poinformowała, 

że podczas VIII Sesji w dniu 27 listopada 2024 r. Rada Gminy Sicienko podjęła 10 uchwał. 

Zmiany budżetu są realizowane, a uchwała została opublikowana w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego. Przyjęta wysokość podatków obowiązywać będzie 

od 1 stycznia 2025 roku. Dzienny Dom Pobytu w Trzemiętowie, linia autobusowa zgodna z 

podjętą uchwałą oraz  Centrum Kultury w Sicienku z nową nazwą funkcjonować będą w 2025 

roku. Pozostałe uchwały są realizowane. Akty prawa miejscowego zostały opublikowane 

w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko – Pomorskiego. 

Na część pytań radnych odpowiedzi udzielono podczas Sesji. Pozostałe sprawy 

sprawdzono i przedstawiają się następująco: 

 

Sprawa organizacji odbioru opon rolniczych 

W ramach umowy na „Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych 

z nieruchomości zamieszkałych z terenu Gminy Sicienko i z punktu selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych (PSZOK) w Wojnowie w latach 2024 – 2025”, w Punkcie PSZOK w Wojnowie 

odbierane są od mieszkańców zużyte opony powstające w gospodarstwach domowych, 

pochodzące z pojazdów o dopuszczalnej masie całkowitej do 3,5 tony, w ilości 8 szt./rok. 

Opony rolnicze pochodzą z działalności rolniczej i nie są odpadem komunalnym. 

W Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy w Sicienku w zakładce Ochrona 

środowiska – Gospodarka odpadami – Odpady rolnicze, znajduje się wykaz podmiotów 

zbierających za opłatą odpady rolnicze tj.: odpady folii, sznurka, siatki, przepracowany olej 

oraz opony z gospodarstw rolnych. Opony odbierają 3 podmioty – z Paterka, Śremu i Oplenicy. 

 

Sprawa lamp i nagłośnienia na stadionie sportowym 

Wymiana lamp jest zakończona. Została ona przeprowadzona w ramach akcji 

serwisowej producenta (Bee-Light), który po wykryciu potencjalnej wady fabrycznej 

w naświetlaczach, prewencyjnie wymienił wszystkie na nowe. 

19 grudnia br. firma Strabag poinformowała, że jest w trakcie uzgadniania dogodnego 

terminu wykonania pomiarów pomontażowych.  
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Od 28 listopada na boisku nie odbywają się treningi, ponieważ zostały przeniesione do 

sal gimnastycznych. W związku z tym obecnie nie jest włączane oświetlenie na boiskach 

Centrum Sportu. 

W kwestii nagłośnienia - jest możliwość regulowania poziomu głośności puszczanej 

muzyki podczas meczów na stadionie Centrum Sportu. 

20 października podczas otwarcia stadionu piłkarskiego po raz pierwszy włączona była 

muzyka z głośników. Po meczu pojawiły się opinie, że muzyka była zbyt głośna. W związku z 

tym, podczas kolejnego meczu, który odbył się 26 października poziom głośności został 

zredukowany. Od tego momentu nie korzystano z nagłośnienia. 

 

Ad.5. 

Informację o pracy między Sesjami przedstawili Wójt Gminy i Zastępca Wójta. 

 

INFORMACJA O REALIZACJI ZADAŃ W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI STANOWI 

ZAŁĄCZNIK NR 3 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Skarbnik Gminy poinformowała, że na rachunku podstawowym budżetu gminy znajdują się 

środki w wysokości 23.209.173 zł. 

 

Małgorzata Wojnowska – radna Powiatu Bydgoskiego 

 

Poinformowała, podsumowując 2024 r., że udało się zrealizować zadanie na drodze w Janinie, 

które zostało już odebrane. Trwają prace na ścieżce rowerowej Bydgoszcz – Wojnowo, których 

konieczność przeprowadzenia zgłaszali radni. Radni zgłaszali również potrzebę poprawy 

bezpieczeństwa przejścia dla pieszych w Osówcu. Zgodnie z uzyskaną odpowiedzią ze 

Starostwa, wszystkie przejścia dla pieszych mają być oświetlane i doświetlane. Z uzyskanych 

informacji wynika, że sprawdzana jest w tym miejscu możliwość przyłączenia oświetlenia do 

sieci. W kwestii lustra na drodze w Osówcu okazało się, że sprawa ta dotyczy drogi krajowej, 

a nie powiatowej. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad odpowiadając na wniosek 

poinformowała, że lustro zostanie zamontowane. Sołtys Sołectwa Wierzchucinek zgłaszał też 

kwestię linii środkowej i bocznych na drodze 1909C Krukówko – Witoldowo. Zostanie to 

zrealizowane. Odniosła się do planowanej inwestycji drogowej na odcinku Sicienko – Sitno, 

gdzie zrealizowane ma być 730 m drogi, której koszt wg kosztorysu wyniesie 3 mln zł. 

Pierwotnym zamysłem była budowa chodnika, ale ostatecznie będzie to jeszcze nakładka, 

odwodnienie, budowa kanałów technologicznych, stąd ten koszt. Podziękowała, za 

zarezerwowanie w budżecie gminy Sicienko 140 tys. zł na ten cel. Przetarg na realizację 

zadania powinien zostać ogłoszony w styczniu 2025 r. Podała informację o danych dotyczących 

budżetu Powiatu na przyszły rok. Poinformowała o podjęciu przez Radę Powiatu uchwały o 

Państwowym Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  

 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie 

przystąpienia Gminy Sicienko do realizacji projektu „Wspieramy, aktywizujemy i 

opiekujemy”, realizowanego w partnerstwie z Wyższą Szkołą Gospodarki w Bydgoszczy oraz 

Miastem Bydgoszcz w ramach programu Fundusze Europejskie dla Kujaw i Pomorza 2021-

2027 (druk FA2). Poinformował, że wszystkie projekty uchwał były omawiane podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji stałych Rady Gminy, które odbyło się przed Sesją. Poprosił 

Przewodniczącą Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich, która prowadziła to posiedzenie, o 

podanie stanowiska obu Komisji co do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 
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poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji w wyniku głosowania 13 radnych 

na 13 obecnych głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR IX/56/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 GRUDNIA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA GMINY SICIENKO DO REALIZACJI PROJEKTU 

„”WSPIERAMY, AKTYWIZUJEMY I OPIEKUJEMY”, REALIZOWANEGO  W 

PARTNERSTWIE Z WYŻSZĄ SZKOŁĄ GOSPODARKI W BYDGOSZCZY 

ORAZ MIASTEM BYDGOSZCZ W RAMACH PROGRAMU FUNDUSZE 

EUROPEJSKIE DLA KUJAW I POMORZA 2021-2027 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 4 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2024 rok (druk 37C). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 13 radnych na 13 obecnych 

głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR IX/57/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 GRUDNIA 2024 ROKU 

 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU GMINY NA 2024 

ROK 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 5 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sicienko na lata 2024 – 2033 

(wydruk z 23.12.2024 r.). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 13 radnych na 13 obecnych 

głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 



6 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR IX/58/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 GRUDNIA 2024 ROKU 

 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY 

FINANSOWEJ GMINY SICIENKO NA LATA 2024 - 2033 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 6 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach. 

 

p r z e r w a  w  o b r a d a c h  1 4 4 6  –  1 5 0 3  

 

Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady. 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sicienko na lata 2025 – 2033 (wydruk z 23.12.2024 

r.). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 12 radnych było za przyjęciem 

uchwały, 1 radny wstrzymał się od głosu. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonała Skarbnik Gminy. Poinformowała, że projekt 

uchwały został przekazany radnym i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Bydgoszczy 

Zarządzeniem nr 128/2024 Wójta Gminy Sicienko z 15 listopada 2024 r. Skład Orzekający nr 

1 Regionalnej Izby Obrachunkowej uchwałą nr 20/WPF/2024 z 13 grudnia 2024 r. zaopiniował 

pozytywnie, bez uwag, przedłożony projekt uchwały stwierdzając, że spełnia wymogi 

wynikające z przepisów ustawy o finansach publicznych oraz Rozporządzenia Ministra 

Finansów w sprawie wieloletniej prognozy finansowej jednostek budżetowych. W uchwale 

uwzględnione zostały autopoprawki wynikające ze zmian wniesionych do projektu budżetu na 

2025 r. Do projektu uchwały dołączono wykaz wieloletnich przedsięwzięć, które Gmina 

zamierza realizować do 2026 roku. Wszystkie zmiany zostały szczegółowo omówione na 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Gminy.  

 

ZARZĄDZENIE NR 128/2024 WÓJTA GMINY SICIENKO Z DNIA 15.11.2024 R. 

W SPRAWIE PRZEKAZANIA RADZIE GMINY SICIENKO I REGIONALNEJ IZBIE 

OBRACHUNKOWEJ W BYDGOSZCZY PROJEKTU WIELOLETNIEJ PROGNOZY 

FINANSOWEJ GMINY SICIENKO NA LATA 2025 - 2033 STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 7 

DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

UCHWAŁA NR 20/WPF/2024 SKŁADU ORZEKAJĄCEGO NR 1 REGIONALNEJ IZBY 

OBRACHUNKOWEJ W BYDGOSZCZY STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 8 

DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 
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Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR IX/59/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 GRUDNIA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY SICIENKO NA LATA 

2025 - 2033 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 9 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ten punkt porządku obrad wymaga specjalnej 

procedury, stąd rozpoczął kolejno realizację podpunktów.  

 

a) Wprowadzenia do projektu uchwały dokonała Skarbnik Gminy. Poinformowała, 

że projekt budżetu został przekazany radnym i Regionalnej Izbie Obrachunkowej 

w Bydgoszczy Zarządzeniem nr 129/2024 Wójta Gminy Sicienko z 15 listopada 2024 roku. 

W związku z pojawieniem się nowych okoliczności mających wpływ na budżet w 2025 roku, 

dokonano niezbędnych autopoprawek. W związku z powyższym radnym przekazano projekt 

uwzględniający wszelkie zmiany, które zostały omówione na posiedzeniu Komisji stałych 

Rady Gminy. Ostatecznie budżet gminy na 2025 rok z uwzględnieniem autopoprawek 

przedstawia się na następująco: 

- prognozowane dochody w wysokości 88.916.103,00 zł, 

- prognozowane wydatki w wysokości 88.597.048,00 zł, 

- planowana nadwyżka budżetowa – 319.055,00 zł, która przeznaczona zostanie na 

spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytu długoterminowego. 

 

ZARZĄDZENIE NR 129/2024 WÓJTA GMINY SICIENKO Z DNIA 15.11.2024 R. 

W SPRAWIE PRZEDŁOŻENIA PROJEKTU UCHWAŁY BUDŻETOWEJ NA 2025 ROK 

STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 10 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

b) Skarbnik Gminy poinformowała, że w terminie przewidzianym uchwałą w sprawie trybu 

prac nad projektem budżetu, przewodniczący komisji stałych Rady Gminy nie złożyli opinii, 

wniosków ani uwag do projektu budżetu. 

 

Radna Danuta Krzewska poinformowała, że do niej jako Przewodniczącej Komisji Kultury i 

Spraw Obywatelskich nikt z radnych nie złożył wniosków do budżetu. 

 

Radny Ryszard Treliński poinformował, że nikt z członków Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

której przewodniczy, nie złożył do niego wniosków. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Radny Arkadiusz Szczepaniak 

Skarbnik Gminy 

Radny Grzegorz Czeczot 

Przewodniczący Rady Gminy 
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Wójt Gminy 

mec. Barbara Pankowska 

 

Dyskutowano na temat możliwości zgłaszania wniosków do projektu budżetu gminy na 2025 

rok podczas trwającej Sesji, procedury uchwalania budżetu gminy przewidzianej Uchwałą nr 

LV/438/23 Rady Gminy Sicienko z dnia 27 września 2023 r. w sprawie określenia trybu prac 

nad projektem uchwały budżetowej Gminy Sicienko, kwestii niezwołania posiedzeń Komisji 

dla sformułowania opinii o budżecie. 

 

Wójt Gminy 

 

Zaproponował ogłoszenie przerwy w obradach dla ustalenia przez Przewodniczących Komisji 

stałych Rady Gminy i radcę prawnego konieczności dokonania przerwy w obradach w celu 

zwołania Komisji stałych dla zaopiniowania projektu budżetu i wyeliminowania wątpliwości 

co do prawidłowości przebiegu procedury uchwalania budżetu. 

 

c) Skarbnik Gminy poinformowała, że Skład Orzekający nr 1 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy uchwałą nr 20/P/2024 z dnia 13 grudnia 2024 r. zaopiniował 

pozytywnie, bez uwag  przedłożony projekt uchwały budżetowej uznając, iż spełnia on wymogi 

formalne oraz merytoryczne i jest zgodny z ustawowymi kryteriami dotyczącymi finansów 

jednostki samorządu terytorialnego. 

  

UCHWAŁA NR 20/P/2024 SKŁADU ORZEKAJĄCEGO NR 1 REGIONALNEJ IZBY 

OBRACHUNKOWEJ W BYDGOSZCZY STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 11 

DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach. 

 

p r z e r w a  w  o b r a d a c h  1 5 2 4  –  1 5 3 7  

 

Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady. 

 

d) mec. Barbara Pankowska przedstawiła stan prawny i faktyczny po ustaleniach podczas 

spotkania z Przewodniczącymi Komisji stałych Rady Gminy. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Radny Arkadiusz Szczepaniak 

Radny Ryszard Treliński 

Radny Wojciech Rybarczyk 

 

Dyskutowano o treści pisma kierowanego zgodnie z procedurą uchwalania budżetu przez 

Przewodniczącego Rady Gminy do Wójta Gminy na temat wniosków Komisji, sposobie 

komunikowania się Przewodniczących Komisji z członkami Komisji, by ustalić konieczność 

zwołania posiedzeń, uprawnień radnych podczas opracowywania projektu budżetu, trybie 

uchwalanie budżetu i możliwości zmiany tego trybu oraz wypracowania konkretnych 

standardów, by na przyszłość uniknąć niejasności. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zauważył, że w związku z tym, że nie wpłynęły wnioski i opinie 

Komisji stałych Rady Gminy, Wójt Gminy nie wydał stanowiska. 
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e) Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy Sicienko na 2025 rok (druk 6D3). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 12 radnych było za przyjęciem 

uchwały, 1 radny głosował przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. W głosowaniu wzięło 

udział 14 radnych. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Radny Arkadiusz Szczepaniak 

Wójt Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy 

Radny Grzegorz Czeczot 

Radny Mariusz Trudnowski 

 

Dyskutowano o przyczynach nie wzięcia pod uwagę w projekcie budżetu wniosków złożonych 

przez radnych, o możliwości udzielenia pisemnej odpowiedzi na takie wnioski wraz 

z uzasadnieniem ich nie przyjęcia. Zwrócono uwagę na możliwość omówienia podczas 

posiedzenia Komisji wniosków radnych, które wpłynęły do budżetu. Dyskutowano 

o potrzebach realizacji inwestycji drogowych, zasadach przyjmowania tego typu zadań do 

budżetu, przeznaczania środków z funduszu sołeckiego na projekty inwestycji drogowych i ich 

realizację. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał 

pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR IX/60/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 GRUDNIA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU GMINY NA 2025 ROK 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA WIĘKSZOŚCIĄ GŁOSÓW. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 12 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie udzielenia 

Powiatowi Bydgoskiemu pomocy finansowej na prowadzenie ośrodka zamiejscowego 

rejestracji pojazdów (druk 9F5). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 14 radnych na 14 obecnych 

głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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UCHWAŁA NR IX/61/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 GRUDNIA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE UDZIELENIA POWIATOWI BYDGOSKIEMU POMOCY FINANSOWEJ NA 

PROWADZENIE OŚRODKA ZAMIEJSCOWEGO REJESTRACJI 

POJAZDÓW 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 13 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na rzecz Miasta Bydgoszczy (druk 24C). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 14 radnych na 14 obecnych 

głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR IX/62/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 GRUDNIA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE UDZIELENIA POMOCY FINANSOWEJ W FORMIE DOTACJI CELOWEJ 

NA RZECZ MIASTA BYDGOSZCZY 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 14 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 

dopłat do taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków (druk BFC). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 14 radnych na 14 obecnych 

głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR IX/63/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 GRUDNIA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE USTALENIA DOPŁAT DO TARYF ZA ZBIOROWE ODPROWADZANIE 

ŚCIEKÓW 
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UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 15 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.14. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie określenia 

stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Komunalnego w Sicienku na 2025 rok (druk DBC). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 12 radnych głosowało za 

podjęciem uchwały, 1 głosował przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. W głosowaniu wzięło udział 

14 radnych. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Radny Arkadiusz Szczepaniak 

Radny Grzegorz Czeczot 

Przewodniczący Rady Gminy 

Zastępca Wójta Gminy 

 

Podczas dyskusji m.in. zgłaszano obawy, że obniżenie dopłaty spowoduje zwiększenie ilości 

ścieków wylewanych w niedozwolonych miejscach, wskazywano, że jest to podwyżka dla 

osób, które nie mają możliwości przyłączenia się do sieci kanalizacyjnej. Dyskutowano 

o wymaganych przez regulamin utrzymania czystości i porządku w gminie dwóch wywozach 

nieczystości ciekłych w roku. Wskazywano, że niepodjęcie uchwały jest równoznaczne 

z nieprzyjęciem dopłaty do zrzutu, co oznacza ponoszenie przez mieszkańców w 2025 roku 

pełnej opłaty oraz że o taką kwotę wnioskował Zakład Komunalny w Sicienku ze względu na 

koszty działalności.  

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zamknął ją i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR IX/64/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 GRUDNIA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE OKREŚLENIA STAWKI DOTACJI PRZEDMIOTOWEJ DLA ZAKŁADU 

KOMUNALNEGO W SICIENKU NA 2025 ROK 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA WIĘKSZOŚCIĄ GŁOSÓW. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 16 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.15. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

harmonogramu pracy Rady Gminy Sicienko na 2025 rok (druk 038). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 13 radnych głosowało za 

przyjęciem uchwały, 1 radny wstrzymał się od głosu. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
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W dyskusji udział wzięli: 

 

Radny Arkadiusz Szczepaniak 

Radny Mariusz Trudnowski 

 

Dyskutowano o konieczności ustalenia dnia tygodnia, w którym będą odbywały się posiedzenia 

Komisji stałych Rady Gminy. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zamknął ją i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR IX/65/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 GRUDNIA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE PRZYJĘCIA HARMONOGRAMU PRACY RADY GMINY SICIENKO NA 

2025 ROK 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 17 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.16. 

a) Plan pracy Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich na 2025 rok przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Danuta Krzewska. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

PLAN PRACY KOMISJI KULTURY I SPRAW OBYWATELSKICH NA 2025 ROK 

STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 18 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

b) Plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego na 2025 rok przedstawił jej 

Przewodniczący radny Ryszard Treliński. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

PLAN PRACY KOMISJI ROZWOJU GOSPODARCZEGO NA 2025 ROK STANOWI 

ZAŁĄCZNIK NR 19 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

c) Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok przedstawiła Przewodnicząca Komisji 

radna Emilia Kalinowska. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

PLAN PRACY KOMISJI REWIZYJNEJ NA 2025 ROK STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 20 DO 

NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.17.  

Sprawy różne: 
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W dyskusji udział wzięli: 

 

Radny Arkadiusz Szczepaniak 

Przewodniczący Rady Gminy 

Radny Adam Bagdniewski 

Radny Grzegorz Czeczot 

Wójt Gminy 

Zastępca Wójta Gminy 

 

Dyskusja dotyczyła robót budowlanych przy ul. Młyńskiej w Kruszynie, rewitalizacji parku 

w Mochlu, inwestycji drogowej na ul. dr Antoniego Alkiewicza w Mochlu, zamontowania 

monitoringu w miejscowości Mochle. 

 

Radny Wojciech Rybarczyk 

 

Poinformował, że na ścieżce rowerowej w Trzemiętowie przy zjeździe do Wierzchucinka znak 

informujący o przejściu dla pieszych jest usytuowany zbyt nisko nad ścieżką. Wysoki 

rowerzysta może o niego zahaczyć głową. 

 

Radny Michał Jakubczak 

 

Poinformował, że zostało to już zgłoszone. 

 

Radny Jacek Karolczak 

 

Zgłosił wniosek o korektę ustawienie lustra na skrzyżowaniu ul. Orzechowej z Modrzewiową. 

Lustro zostało przestawione lub przesunęło się w taki sposób, że nie widać drogi. 

 

Ad.18. 

W wyniku wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady IX Sesji 

Rady Gminy Sicienko. 

 

Na tym protokół zakończono. Zawiera on 13 stron ponumerowanych kolejno od 1 do 13. Jego 

integralną część stanowią załączniki ponumerowane kolejno od 1 do 20. 

 

 

 

Protokolant Sesji          Przewodniczący Rady Gminy   

 

 

 Katarzyna Batka                                   Mariusz Stężewski 

 

 


